
 

Dato, tidspunkt, sted, deltagende  17. juni kl. 18, Vesterbro Torv 8, 2.tv 

Godkendelse af tidl. referat Link:  3. møde 1/5/2024 hos Eline

Check Ind  

Debatpunkter  - Skal vi lægge billet ind på haltider i den kommende hal på Møllevangen (AUS)? 
- Det vil vi gerne, Toby kontakter ift. priser osv.  

- Pokalkamp d. 31/8-24 → JAI kick off? 
- Tovholdere = Toby, Eline, Mette, Frida? 
- God idé at slå det sammen for at undgå for mange weekender i streg i september 
- Rekom ind udover ift. evt fadølsanlæg?  
- Venskabskampe inkl. morgenmad fra 9.30? 
- Kampe 

- 2. og 3 damer 
- 1./2. herrer og 3. herrer 
- 4. herrer og 5. herrer 
- 4. damer og 5. damer  

- Entré til ikke JAI-medlemmer 
- Speaker  
- DJ  

- Et mål over hvor vi meget vi har tjent, og hvor meget vi mangler.  
- Julie kigger på det  

Beslutningspunkter  - Skal vi gentage arrangementet omkring DHL ligesom sidste år (med spisning på klubbens 
regning?) → Det er der taget en beslutning om at vi gør..  

Informationspunkter  - Træner situationen 
- Vi mangler til 2. herre og 4.herre fortsat  
- Ingen respons på opslag, vi skal kigge ind ad i klubben for at finde en løsning  

- Generalforsamling i AU-Sport 
- Thomas gennemgår punkter fra generalforsamlingen  
- Thomas kan ikke være en del af bestyrelsen af AU-Sport, da de manglede 

medlemmer der er studerende. 

https://docs.google.com/document/d/1vgLJoMyM50FQNlaIzQlkoFCqNuQ3X4kaTk6ENYbm2SM/edit


- DSFI 
- Victor og Julie er tovholdere for Danmarks Største og planlægningen omkring 

idrætsdagen 

Regnskabsorientering  - Resultatopgørelse 
- For nu er vi i minus, og igen viser det at frivillig posten er afgørende for resultatet  
- Festudvalget skal tjene flere penge  

Emner PR  

Årshjul gennemgås   Årshjul JAI

Dagsordenspunkter til næste gang   

Opsamling på “Tasks”  

Næste møde fastsættes   

Punkter til næste møde   

 
 

https://docs.google.com/document/d/1QFzlU4NpmnOTShADREq18Qtv8ZJV95QJB3jxI0Ru9Ic/edit#heading=h.u4eoe6a3770

